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Styremøte, Lokførerskolen  Møte nr.:  1-2025 

Møte: Fagskolestyremøte, Lokomotivførerutdanningen  Dato: 4.6.2025 

Sted:  Lokførerskolen møterom: Gardermobanen Klokken 0900-1200 

Referent: Kai Erik Jensen T. 98 86 73 70 Antall sider inkl. denne: 3 

 Innkalt: Marit Rønning (Jernbanedirektoratet) (leder), Eirik Hågensen (Jdir) (På teams), Pål Danielsen 

(Jdir), Rolf Ringdal (Norsk lokomotivførerforbund), Øyvind Gunnestad (Ansatterepresentant), 

Andreas Rundløw (studentrepresentant 1-25), Mekonnen Germiso (Jernbanevirksomhetenes 

sikkerhetsforening), , Tor Pålerud (Norsk jernbaneforbund) 

Fravær:  

Kopi til: Marianne Ljosåk (vara – Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Erik Larsson (vara - 

Norsk Lokomotivførerforbund),     
 Plan for dagen: 

Vi serverer enkel frokost og kaffe i starten av møtet 
 

 Godkjenning av innkalling og referat 
 

•  Informasjonssaker - gjennomgås til slutt i møtet, hvis vi har tid 
 

• Vakante stillinger ved Lokførerskolen  

• Arbeid med vurdering av, for og som læring. Besøk av Professor Arild Raaheim 

• Kulturarbeid i organisasjonen  

• HØY – fagskolekonferanse og Stortingsmelding 11 (Fagfolk for en ny tid) 

• Direktoratet for høyere utdanning har vært på besøk (HK-dir) 

• Artikkel om å innføre kvoter i forbindelse med opptak i høyere utdanning  
 

Saksnr.  

  

5 Samlingsbasert studie –  
Vedlegg: 1 
Prosjektet for nettbasert opplæring med samlinger er godt i gang. Kull 4-24 går inn i sitt siste 
semester høsten 2025 og kull 1-25 er godt i gang med del 1 i studiet. 
Legger ved rapport for styret. 
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

6 1. tertialrapport rapport 2025 
Vedlegg: 2 
 
Legger fram 1. tertialrapport for 2025  
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

  

7 Oppfølging av brukerrådet; sak om egnethet og opptak 
Vedlegg 3 
Skolen har i løpet av våren hatt flere møter med bransjen og leverandøren for helsetesting av 
kandidater. Legger ved et kort notat om prosessen og tiltak. 

https://www.regjeringen.no/contentassets/b4525a252a9c45fb8f824531007644d0/no/pdfs/stm202420250011000dddpdfs.pdf
https://www.khrono.no/bruk-fagskolemeldingen-til-a-vise-retning-mot-bedre-kjonnsbalanse/965459
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Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

8 Opptak mars 2025 oppfølgingssak fra forrige styremøte 
 
Bakgrunn:  
Fra referatet (Eventueltsak) 12.2.2025 

«Representanten fra Norsk Lokomotivførerforbund informerte om at forbundet er 
bekymret for antall kandidater skolen tilbyr plass i opptaket mars 2025. (Jf. sak i forrige 
styremøtet: Opptak) De mener antallet studieplasser er for høyt, og ber 
Jernbanedirektoratet om å vurdere om skolen bør ta inn færre på hvert kull.» 

 
Jernbanedirektoratet gjennomførte umiddelbart etter styremøtet 12. februar en fornyet vurdering 
av antallet kandidater som ble tatt opp i mars 2025. Til grunn for opptaket lå en antagelse om at 
behovet for nye lokførere i sektoren ville være ca. 137 i 2025, 124 i 2026 og 117 i 2027. 
Lokførerskolen vil uteksaminere omtrent 90 kandidater i 2025 og omtrent 78 kandidater i 2026. 
Antall uteksaminerte i 2027 vil avhenge av opptaket i 2026. Dette innebærer at antallet 
uteksaminerte ligger under behovet i 2025 og 2026. Dette tilsier at antallet kandidater som ikke 
har fått kommet i gang med sertifisering, vil kunne reduseres, jf. under.  
 
Jernbanedirektoratets vurdering er at uforutsette hendelser i jernbanesektoren og utviklingen i 
godsområdet kan ha ført til at behovet for kandidater kan være noe mindre enn det som ble lagt 
til grunn for opptaket. Det relativt lave antallet uteksaminerte kandidater i 2025 og 2026 tilsier 
imidlertid at antallet ikke bør reduseres ytterligere.  
 
Jernbanedirektoratet konkluderte med at skolen opprettholder antallet plasser i 2025/2026, 
men overvåker om kandidatene blir sertifisert i perioden. 
 
Jernbanedirektoratet vil vurdere behovet for 2027 i opptaket mars 2026.  
 
Skolen har per 15.5.2025 oversikt over at 17 kandidater ikke er i en sertifiseringsprosess og 
som prøver å få jobb i et foretak. Norsk Lokomotivførerforbunds tall viser 24 kandidater: 
 
 

Lokførerskolens tall Norsk Lokomotivførerforbunds tall 

Kull 

Uten 

sertifisering Kull Uten sertifisering 

1-23 3 1-23 3 

2-23 1 2-23 2 

3-23 4 3-23  6 

4-23 2 4-23 5 

5-23 2 5-23  3 

6-23 1 6-23    2 

1-24 1 1-24 1 

2-24 1 2-24 1 

3-24 2 3-24 1 

Totalt 17 Totalt 24 

 
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
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9 Opptaksrapport - mars 2025 
Vedlegg 4 
Skolen fikk i oppdrag høsten 2024 å tilby 120 studieplasser gjennom samordna opptak med 
søknadsfrist 1. mars 2025. Opptaket viser at skolen fikk 1282 søkere. 81 % er faglig kvalifisert. 
Omtrent 14 % av søkerne er kvinner (177 kandidater) 
Skolen har fra 1. mars sendt de best kvalifiserte kandidatene til yrkes-psykologisk helsetest. Per 
22.5.25 har vi 73 kandidater godkjente og 103 underkjente. 
 
Lokførerskolen hadde flest søkere av alle fagskoler i Norge. Totalt ble det lyst ut 13 364 
studieplasser gjennom Samordna opptak i 2025.  
 
Oppstart av kullene vil være august 2025, oktober 2025, januar 2026 (samlingsbasert) og to 
kull til våren 2026. 
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

10 Studiekontrakt 
Vedlegg: 5 
 
Skolen ber styret godkjenne revidert studiekontrakt. I arbeidet med å utarbeide studiekontrakt til 
samlingsbasert studie ble det gjort en oppdatering som også må gjøres i studiekontrakten for 
stedbunden.  
Det nye er at skolen også deler personopplysninger med Statens jernbanetilsyn for at studenten 
skal kunne få utstedt Førerbevis. Fagskolen deler navn, fødselsnummer, bestått 
førerbeviseksamen og et portrettbilde. 
 
Delingen mellom partene gjøres digitalt gjennom sikre digitale plattformer som Statens 
jernbanetilsyn og fagskolen har utviklet i år. 
 
Forslag til vedtak 
Styret vedtar revidert studiekontrakt. Kontrakten gjelder fra 4. juni 2025 
 

  

11 Eventuelt 
 

 Neste styremøter 2025: 9.9.2025 kl 1200 Posthuset 21. etg 

 


